
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, March 26, 2023 

MESSAGE: Saul disobeys God 

PASSAGE: I Samuel 13:1–15:35  

PRINCIPLE: God rejects those who reject His word. 

ASK YOUR CHILD:  Why did Saul offer the sacrifice instead of waiting for Samuel?  Why 

was Saul’s reason for offering the sacrifice foolish?  How did Saul dishonor God’s word 

during the battle with the Philistines?  How did Saul hurt his own troops during the 

battle?  Why did God tell Saul to kill all the Amalekites?  Did Saul repent when Samuel 

confronted him about his disobedience?  How did Samuel respond when Saul kept 

making excuses?  How did Samuel and God respond when Saul pretended to repent?     

APPLY:  Have you ever disobeyed because it seemed like the best thing to do?  What are 

some reasons you disobey God’s word (fear, greed, pride, unbelief, etc.)?  Was your 

disobedience blessed or cursed?  When have you disobeyed God because you were too 

impatient to seek God’s will?  What does the Bible say about those who live their lives 

apart from God?            

以下是 2023 年 3 月 26 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 掃羅不順從神 

經文: 撒母耳記上 13:1 – 15:35 

信念: 神拒絕那些拒絕祂話的人 

向你子女問:  為什麼掃羅獻祭而沒有等待撒母耳?  為什麼掃羅獻祭的

理由是愚蠢的?  和非利士人爭戰時，掃羅怎樣羞辱神的話?  掃羅怎樣在

爭戰中害了他的百姓?  為什麼神告訴掃羅去殺所有的亞瑪力人?  當撒母耳

告訴掃羅有關掃羅的不順服時，掃羅有沒有悔改?  當掃羅提出一連串的藉

口時，撒母耳怎樣回應?  當掃羅假裝悔改時，撒母耳和神怎樣回應? 

 

應用:  你曾否去不順從，因為不順從似乎是最佳選擇?  你不順從神的

話，為什麼 (恐懼、貪心、自高、不信) ?  你的不順從，是個祝福或是個

詛咒?  你曾在那時因為不夠耐心去尋找神的旨意，而去不順從神?  聖經怎

樣說，有關那些生活遠離神的人? 


